
正修科技大學經營管理研究所 

2019秋季班外國學生專班海外招生簡介 
Overseas Recruitment Introduction for Foreign Student Program 

Master Business Administration (MBA), 
Cheng Shiu University International Program, 2019 fall  

正修科技大學每學年有兩個學期:第一學期(秋季班，九月到隔年一月)、第二學期(春
季班，二月到七月) 。 There are two semesters at Cheng Shiu University: First semester 
(Fall semester, September of this year to January of next year); Second semester (Spring 
semester, February to July). 
一、 報名資格 Registration qualification :  

大學畢業或同等學歷。本人所提供之最高學歷畢業證書均為教育部認可、經駐

外單位驗證屬實，保證於錄取報到時繳交經駐外單位驗證之外國學校畢業證書

正本。(中文或英文翻譯本)  The highest-level diploma earned and translated 

version (in English or Chinese) (must be authenticated by the ROC embassy, 
consulate office, or Taipei Economic & Culture Office of the country in which the 
student resides). Applicants should submit their Bachelor diploma. Graduating 
students without appropriate diploma certificates before admission should provide 
their official diploma certificates for verification once they are enrolled in school 
after admission. 原文歷年成績單正本與翻譯本。歷年成績單須經畢業學校所在

地之中華民國駐外館處驗證並加蓋認證章戳。The official transcripts and 

translated version (in English or Chinese) (must be authenticated by the school from 
which students graduated and by the ROC embassy, consulate office, or Taipei 
Economic & Culture Office of the country in which the student resides). 

二、 招生時程與班級人數 Enrollment schedule and Number of students limit: 
經營管理研究所外國學生專班 2019 秋季班招收學生 25 名(滿 10 人開班)，報名

日期至 8 月 6 日截止。8 月 8 日公佈成績，8 月 12 日寄發錄取通知。2019 年 9
月開學。2019 fall foreign student program of MBA will recruit 25 students 

(minimum 10 students). Applicants must submit the documents to the Office of 
International Affairs before August 6. Results will be announced on August 8. The 
acceptance letter will be sent on August 12. MBA Program starts on September 2019. 

三、 學分、學費與雜支 Tuition & Miscellaneous fee : 
正修科技大學經營管理研究所外國學生專班修業年限二年，畢業最低總學分數

為 42 學分，其中必修 17 學分，選修至少 25 學分。境外生收費大致如下表: 

The study years of MBA program is 2 years, the minimum credits for graduation is 
42 credits (17 credits for required subject, 25 credits for elective subject). The tuition 
& Miscellaneous fee of CSU foreign students in the Department of Business 
Administration: 
 碩一 Master first year 碩二 Master second year 

First Semester NT$48,094 NT$48,094 
Second Semester NT$48,094 NT$48,094 



備註 Notice 
新台幣 48,094 元約等值 1,600 美金。NT$48,094 is about US$1,600. 
學雜費依當年度學校公告為準。Tuition and Miscellaneous fee is in 
accordance with school announcement.

四、 學雜費分期付款 Tuition payment by installments: 
同學如有需要可申請學雜費分期繳納。From second semester, students can apply 
for tuition and fees in installments if necessary. 每學期學費分期繳納最高可分為 4
期。Tuition fees can be divided into 4 installments each semester. 

五、 學校助學金 Scholarship from School : 
學校提供經營管理研究所外國學生專班學生每月新台幣新台幣$5,000 元助學金。(依
正修科技大學外國學生專班獎助學金實施要點辦理)。CSU provide NTD $5,000 
scholarship to every student monthly (according to “Scholarship Guidelines for 
International Program of Cheng Shiu University”). 

六、 住宿費 Dormitory fee : 
第一學期學校給予與住宿費相當金額的助學金。CSU provides dormitory 

scholarship for first semester of first year. This scholarship will be used to waived the 
fee for the designated dormitory. 第二學期開始，未違反學校規定者，得繼續申

請住宿助學金。From second semester, if there is no violation of school regulations, 

students can continue to apply for dormitory scholarship. Dormitory scholarship is up 
to two years. 

七、 其他 Others 
項目 說明 

居留證 Alien Resident 
Certificate (ARC)  

學生必須申請居留證，申請費用新台幣 1,000 元（US 
$35）。 Students are required to apply for alien resident 
certificate (ARC). It costs US $35 (NT$ 1,000). 

工作證 Working Permit  
學生必須申請工作證，申請費用 3.5 元美金(新台幣 100
元)，時效 6 個月。Students are required to apply for working 
permit. It costs US$ 3.5 (NT$ 100) for every 6 months. 

保險費 Insurance Fee 

大一第一學期繳交保險費新台幣 3,000 元（US $100）。 大
一第二學期起加入全民健保，每六個月新台幣 4,494 元。

First semester of freshmen year (first year), students shloud pay 
NT $3,000 for insurance fee. All students will join National 
Health Insurance from second semester of first year (freshmen 
year) (NT$4,494/6 months). 

寢具費 Bedding Fee 
大一第一學期繳交寢具費新台幣 1,200 元（US $40）。First 
semester of freshmen year (first year), student will pay NT$1,200 
for bedding fee. 

 
【聯絡資訊 Contact Information】 

Assistant Professor Jay Lin     Email： k0391@gcloud.csu.edu.tw 
Ms. Krystl Lim     Email：k1168@gcloud.csu.edu.tw 

Office of International Affairs, Cheng Shiu University  
TEL：+886-7-7358800 #1195 
Email：oia@gcloud.csu.edu.tw 


